
Ούτε τα συµπεράσµατα του Ευρωπαϊκού Συµβουλίου της Κολωνίας ούτε εκείνα του Ευρωπαϊκού Συµβουλίου του
Ελσίνκι περιλαµβάνουν την εφαρµογή µιας ευρωπαϊκής πολιτικής για την απασχόληση στην εντολή της διάσκεψης
των αντιπροσώπων των κυβερνήσεων των κρατών µελών η οποία θα κληθεί να τροποποιήσει τις Συνθήκες.

(2000/C 280 E/208) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-0125/00

υποβολή: Neil MacCormick (Verts/ALE) προς το Συµβούλιο

(31 Ιανουαρίου 2000)

Θέµα: Εξαγωγές όπλων

Γνωρίζει άραγε το Συµβούλιο ότι οι απαγορεύσεις των εξαγωγών όπλων, σε χώρες όπως το Σουδάν, παραβιάζον-
ται µε τη χορήγηση αδειών κατασκευής όπλων σε κατασκευαστές από τρίτες χώρες;

Τι µέτρα σκοπεύει να λάβει το Συµβούλιο σχετικά µε το ζήτηµα αυτό;

Απάντηση

(16 Μαρτίου 2000)

Το Συµβούλιο δεν έχει ασχοληθεί µε το πρόβληµα που αναφέρει ο Αξιότιµος κ. Βουλευτής. Πάντως, επί του
παρόντος εξετάζεται από τις υπηρεσίες του το ζήτηµα της εµπορίας όπλων (arms brokering).

(2000/C 280 E/209) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ P-0134/00

υποβολή: Joost Lagendijk (Verts/ALE) προς την Επιτροπή

(20 Ιανουαρίου 2000)

Θέµα: Άσκηση πιέσεων στους υπαλλήλους της Γ∆ ∆ηµοσιονοµικού Ελέγχου στο πλαίσιο έρευνας του Ελεγκτικού
Συνεδρίου

Στις ιστοσελίδες της συνδικαλιστικής οργάνωσης Renouveau et Démocratie περιέχονται µεταξύ άλλων οι
ακόλουθες ερωτήσεις προς την Επιτροπή:

� Αληθεύει η πληροφορία ότι ενόψει ελέγχου εκ µέρους του Ευρωπαϊκού Ελεγκτικού Συνεδρίου στη Γ∆
∆ηµοσιονοµικού Ελέγχου, η διοίκηση µοίρασε κατάλογο µε πιθανές ερωτήσεις υποδεικνύοντας τις «ευκταίες»
απαντήσεις;

� Είναι αλήθεια ότι το προσωπικό καλείται να περιγράψει στη διοίκηση το περιεχόµενο της συνέντευξης που
είχε µε το Ευρωπαϊκό Ελεγκτικό Συνέδριο;

Είναι σε θέση η Επιτροπή να απαντήσει στα ως άνω ερωτήµατα; Εάν οι απαντήσεις είναι θετικές:

� Για ποιες «τυποποιηµένες ερωτήσεις και υποδειχθείσες απαντήσεις» πρόκειται;

� Συµµερίζεται η Επιτροπή την άποψη ότι η πρακτική αυτή παρεµπόδισε το έργο του Ελεγκτικού Συνεδρίου,
δεδοµένου ότι κατ’ αυτόν τον τρόπο δεν µπόρεσαν οι υπάλληλοι να εκφρασθούν ελεύθερα;

� Ποια στάση προτίθεται να τηρήσει η Επιτροπή έναντι της εν λόγω κατάστασης και πότε;

Απάντηση της κ. Schreyer εξ ονόµατος της Επιτροπής

(7 Μαρτίου 2000)

Ο κατάλογος ερωτήσεων που διανεµήθηκε δεν ήταν «πιθανές ερωτήσεις» αλλά, κατόπιν αιτήµατος του Ελεγκτικού
Συνεδρίου, ένα ερωτηµατολόγιο που είχε καταρτιστεί από την οµάδα οικονοµικού ελέγχου του Ελεγκτικού
Συνεδρίου. Επίσης, εκείνο που τέθηκε στο εσωτερικό δίκτυο (Intranet) της Γ∆ ∆ηµοσιονοµικού Ελέγχου �
προκειµένου να χρησιµεύσει ως βάση για τη συλλογή πληροφοριών � δεν ήταν «υποδειχθείσες απαντήσεις» αλλά
απαντήσεις που δόθηκαν στο ίδιο ερωτηµατολόγιο από διοικητική µονάδα της Γ∆ ∆ηµοσιονοµικού Ελέγχου.
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Ναι, το προσωπικό καλείται να αναφέρει στη διοίκηση το περιεχόµενο των συνοµιλιών που έχει µε το Ελεγκτικό
Συνέδριο.

Η Επιτροπή οφείλει να διαφυλάσσει τον εµπιστευτικό χαρακτήρα των εργασιών του Ελεγκτικού Συνεδρίου.

Όχι, για το λόγο ότι το προσωπικό είχε και έχει τόσο το καθήκον να δίνει πλήρεις απαντήσεις στα αιτήµατα ή
στις ερωτήσεις που διατυπώνονται από το Ελεγκτικό Συνέδριο όσο και την ελευθερία να εκφράζει τη γνώµη του
στο Ελεγκτικό Συνέδριο γραπτώς ή προφορικώς.

∆εν απαιτείται ενέργεια.

(2000/C 280 E/210) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-0135/00

υποβολή: Gerhard Hager (NI) προς το Συµβούλιο

(31 Ιανουαρίου 2000)

Θέµα: Πρόοδος στην ίδρυση της Ευρωπαϊκής Αστυνοµικής Ακαδηµίας

Στη ∆ιάσκεψη Κορυφής του Τάµπερε ελήφθη η απόφαση από το Ευρωπαϊκό Συµβούλιο, για την ίδρυση
Ευρωπαϊκής Αστυνοµικής Ακαδηµίας. Η Ακαδηµία αυτή θα πρέπει να σχεδιασθεί ως ένα δίκτυο των υφισταµένων
εθνικών εκπαιδευτικών ιδρυµάτων.

1. Σε ποιό βαθµό έχουν καρποφορήσει τα συγκεκριµένα σχέδια για την ίδρυση αυτής της Ευρωπαϊκής
Αστυνοµικής Ακαδηµίας;

2. Σε ποιό χρονικό πλαίσιο προωθείται η ίδρυση της Ακαδηµίας, και πότε θα αναλάβει αυτή την δραστηριό-
τητά της;

3. Ποιός θα είναι ο συγκεκριµένος τοµέας δραστηριοτήτων αυτής της Ακαδηµίας, και ποια καθήκοντα θα
αναλάβει όσον αφορά τον συντονισµό των εθνικών εκπαιδευτικών συστηµάτων;

4. Σε ποιό µέγεθος κατά την άποψη του Συµβουλίου θα ανέρχεται η σχετική στελέχωση µε προσωπικό;

5. Ποιά θα είναι η οικονοµική δαπάνη κατά την άποψη του Συµβουλίου που συνδέεται µε το εν λόγω
εγχείρηµα;

Απάντηση

(28 Μαρτίου 2000)

Η επιτροπή του άρθρου 36 της Συνθήκης ΕΕ, αποφάσισε στις 14 ∆εκεµβρίου 1999, να συνταχθεί µια
προκαταρκτική µελέτη σχετικά µε το µελλοντικό δίκτυο των ευρωπαϊκών αστυνοµικών ακαδηµιών. Η µελέτη
αυτή συντάσσεται τη στιγµή αυτή από τη Γενική Γραµµατεία του Συµβουλίου της Ευρωπαϊκής Ένωση και
πρόκειται να εξετασθεί από την ανωτέρω επιτροπή στις 28 και 29 Φεβρουαρίου.

Μετά την εξέταση της πρώτης µελέτης, θα πρέπει να αποφασισθούν οι τρόποι υλοποίησης των λεπτοµερειών της
όλης αντίληψης του δικτύου, όπως την δέχονται γενικότερα τα κράτη µέλη. Η Φινλανδική Προεδρία έχει θέσει
στόχο την έναρξη των εργασιών του δικτύου την 1η Ιανουαρίου 2001.

Αναλυτική περιγραφή του τοµέα δραστηριοτήτων θα γίνει µεταγενέστερα. Σήµερα, είναι δυνατόν να θεωρηθεί ότι
τα καθήκοντα του δικτύου θα είναι ευρύτερα των σηµερινών καθηκόντων της «Ένωσης Ευρωπαϊκών Αστυνοµικών
Σχολών (AEPΕ».

Ακριβή στοιχεία για τις ανάγκες του δικτύου σε προσωπικό θα µπορέσουν να υπάρξουν µόνο µετά τη σύνταξη
της πρώτης ή και της δεύτερης µελέτης.

Ακριβή στοιχεία για τις οικονοµικές ανάγκες του θα µπορέσουν να υπάρξουν µόνον αργότερα.
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